
Schriftelijke vraag van Lena Ghysels, provincieraadslid, aan de deputatie van de 
provincie Vlaams-Brabant. 
Over de industrieterreinen rond de A12 
 
 
Geachte leden van de deputatie, 
 
 
Graag had ik een beter inzicht gekregen in de stand van zaken in de ontwikkeling van de  
industrieterreinen langs de A12; in het bijzonder de dossiers Westrode, Londerzeel-
Berg en Ramsdonk/Willebroek (ontsluiting Kersdonk). In verband met het laatste 
dossier begrijp ik dat Willebroek het traject voor de ontsluiting op zijn grondgebied al 
goedgekeurd heeft (dus tot aan de grens met Kapelle-op-den-Bos in Vlaams-Brabant).  
 
Concreet had ik graag geweten hoever de dossiers Westrode en Londerzeel-Berg 
gevorderd zijn? Gaan die projecten ooit uitgevoerd worden want er wordt allang over 
gesproken en gespeculeerd? Zo ja, wanneer? 
 
In verband met de ontsluiting Kersdonk wou ik graag weten hoever dit dossier 
gevorderd is gezien Willebroek hier een goedkeuring voor gaf? Wat zijn de gevolgen 
voor o.a. de gemeente Kapelle-op-den-Bos qua doortrekken naar de A12 en de 
bijbehorende ontwikkeling van een kmo-of industriezone op Ramsdonks grondgebied. 
 


